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Abstract (en)
[origin: WO2017055004A1] The invention relates to impregnable electrical insulating paper (1) for an electrical insulating body having first platelet-
shaped particles which have layer silicates, and second platelet-shaped particles which have a heat conductivity at 20°C of at least 1 W/mK. The
invention further relates to a method for producing an impregnable electrical insulating paper. The invention also relates to an electrical insulating
tape, an electrical insulating body and to the use of the electrical insulating body.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein imprägnierbares Elektroisolationspapier (1) für einen Elektroisolationskörper, mit ersten plättchenförmigen Partikeln,
die Schichtsilikate aufweisen, und zweiten plättchenförmigen Partikeln, die eine Wärmeleitfähigkeit bei 20°C von mindestens 1 W/mK haben.
Die Erfindung betrifft ferner ein Verfahren zum Herstellen eines imprägnierbaren Elektroisolationspapiers. Die Erfindung betrifft ferner ein
Elektroisolationsband, einen Elektroisolationskörper und die Verwendung des Elektroisolationskörpers.
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